
Dopravná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 11. 4. 2013 
Číslo: 1622/2013-RU16/10205 
Vybavuje: Ing. Radovan Hužvík 

e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 
Telefón: 055/7268 254 
Fax: 055/7568 259 

 

ZÁPISNICA 
z 20. zasadnutia  

Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
konaného 10. 4. 2013 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Plnenie uznesení 
3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja 

na 21. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 29. apríla 2013 
a) Bod č. 5  Informácia o výsledku kontroly vynakladania verejných prostriedkov 

a oprávnenosti čerpania finančnej dotácie poskytnutej samosprávnymi krajmi 
v zmysle zmluvy o výkone vo verejnom záujme v regionálnej autobusovej doprave    

b) Bod č. 6  Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2012    
c) Bod č. 8  Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2013 
d) Bod č. 13  Spolufinancovanie projektov z Programu cezhraničnej spolupráce 

Maďarská republika - Slovenská republika 2007 - 2013 
e) Bod č. 14  Spolufinancovanie projektov z Regionálneho operačného programu - 

opatrenie 5.1 Regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť 
regiónov - obnova ciest vo vybraných oblastiach postihnutými povodňami - výzva 
ROP-5.1.2013/01 

f) Bod č. 11 Informácia o realizácii projektu EHMK     
4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 

a) železničná doprava 
b) autobusová doprava 
c) integrovaná doprava 

5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
6. Rôzne 
7. Záver zasadnutia 
 
 
K bodu č. 1 
Otvorenie 
 
Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvorila Mgr. Lea Grečková, predsedníčka 
DK, ktorá privítala prítomných členov komisie a Ing. Krempaského, riaditeľa ORID, s.r.o. 
Zároveň ospravedlnila neúčasť Ing. Olexu, PhD., vedúceho Odboru dopravy Úradu KSK, Ing. 
Bartoša, riaditeľa SC KSK, kvôli iným pracovným povinnostiam.  

Predsedníčka DK požiadala členov komisie, aby sa vyjadrili k programu.  
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Uznesenie: 
Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala tajomníka DK o informovanie plnenia uznesení z ostatného 
zasadnutia komisie. Ing. Hužvík informoval o splnení všetkých uznesení z predchádzajúceho 
zasadnutia DK. Prítomní nemali žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 
K bodu č. 3 
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 
21. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 29. apríla 2013 
 

Vyjadrenie: 
Predsedníčka DK požiadala o prezentáciu materiálu „Informácia o výsledku kontroly 

vynakladania verejných prostriedkov a oprávnenosti čerpania finančnej dotácie poskytnutej 
samosprávnymi krajmi v zmysle zmluvy o výkone vo verejnom záujme v regionálnej 
autobusovej doprave“. Ing. Hužvík informoval prítomných o výsledkoch kontroly NKÚ SR 
a navrhovaných opatreniach, ktoré sú predmetom rokovaní s dopravcami. Predsedníčka DK 
vyzvala prítomných, aby sa vyjadrili k prezentovanému materiálu. Prítomní nemali žiadne 
pripomienky ani otázky. 

Predsedníčka DK požiadala prítomných, aby sa vyjadrili k materiálom „Záverečný účet 
Košického samosprávneho kraja za rok 2012“ a „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho 
kraja v roku 2013“. Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Následne boli prezentované materiály „Spolufinancovanie projektov z Programu 
cezhraničnej spolupráce Maďarská republika - Slovenská republika 2007 - 2013“ 
a „Spolufinancovanie projektov z Regionálneho operačného programu - opatrenie 5.1 
Regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - obnova ciest vo 
vybraných oblastiach postihnutými povodňami - výzva ROP-5.1.2013/01“. Prítomní síce 
diskutovali o kritériách výberu jednotlivých projektov, no akceptovali ich, pričom nemali 
k materiálom pripomienky. 

Na záver bol predstavený materiál „Informácia o realizácii projektu EHMK“, ktorý 
prítomní odsúhlasili bez otázok a pripomienok. 

 
Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiály:  

„Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2012“,  
„Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2013“, 
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„Spolufinancovanie projektov z Programu cezhraničnej spolupráce Maďarská republika - 
Slovenská republika 2007 - 2013“ a  
„Spolufinancovanie projektov z Regionálneho operačného programu - opatrenie 5.1 
Regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - obnova ciest vo 
vybraných oblastiach postihnutými povodňami - výzva ROP-5.1.2013/01“ 

 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie materiál: 
„Informácia o výsledku kontroly vynakladania verejných prostriedkov a oprávnenosti 
čerpania finančnej dotácie poskytnutej samosprávnymi krajmi v zmysle zmluvy o výkone 
vo verejnom záujme v regionálnej autobusovej doprave“, 
„Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2012“ a 
„Informácia o realizácii projektu EHMK“. 

 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
 

Vyjadrenie: 
Predsedníčka DK požiadala o informáciu o aktuálnom stave vo verejnej doprave. Témy 

železničnej dopravy a pravidelnej autobusovej dopravy prezentoval Ing. Hužvík, ktorý 
uviedol, že od 3.3.2013 platí 1. zmena cestovného poriadku ŽSR. Na železničných 
regionálnych tratiach v Košickom samosprávnom kraji došlo len k zmene obmedzenia vlakov 
v úseku trate Prešov – Kysak, kde budú všetky prípojné vlaky vedené denne, čím budú v ŽST 
Kysak zabezpečené prípoje od vlakov a  na vlaky diaľkovej dopravy aj počas víkendov 
a sviatkov. V súčasnosti už Železničná spoločnosť Slovensko, a.s. (ZSSK) zaslala predbežnú 
objednávku vlakov pre GVD 2013/2014 na ŽSR, ktoré na jej základe spracujú návrh 
grafikonu vlakovej dopravy a zašlú ho na Ministerstvo dopravy, výstavby a regionálneho 
rozvoja SR. Vzhľadom na to, že rozsah vlakových kilometrov ostáva nezmenený, nedôjde 
k obnoveniu dopravy na tratiach so zastavenou osobnou dopravou (Bánovce nad Ondavou – 
Veľké Kapušany,  Spišské Vlachy – Spišské Podhradie) ani k zavedeniu nových vlakov. 
Dôjde len k úpravám v časových polohách vlakov. Po vydaní Rámcového návrhu ŽSR 
2013/2014 odbor dopravy zvolá pracovné rokovania so zástupcami obcí a ZSSK, na ktorých 
bude prerokovaný návrh cestovného poriadku. 

K téme pravidelnej autobusovej dopravy uviedol, že požiadavka dopravcov na doplatenie 
úhrad za služby vo verejnom záujme poskytnutých v roku 2012 bola pred zúčtovaním zo 
strany dopravcov spresnená na sumu 1 721 833,03 €. Po ukončení komisionálneho zúčtovania 
z úrovne objednávateľa bola suma upravená na 1 515 080,85 €. Téma bude ešte predmetom 
rokovaní s dopravcami, no medziročný nárast úhrady (o 1 315 353,14 €) vyplýva najmä z nárastu 
cien pohonných látok (600 tis. €), zvýšenia nákladov na priame mzdy (284 tis. €), nákladov na 
odpisy z titulu pokračujúcej obnova vozidlového parku (82 tis. €) a poklesu tržieb v regióne 
Zemplín (200 tis. €). Ďalej prezentoval návrhy opatrení, ktoré komisia pre zúčtovanie 
predložila vedeniu KSK a boli odsúhlasené. Prítomní konštatovali neustály medziročný nárast 
úhrady za služby vo verejnom záujme, ktorý je síce spôsobený najmä externými vplyvmi, no 
vyjadrili obavu z pokračovania tohto trendu. Ing. Hužvík uviedol, že v prípade poskytovania 
sociálnych zliav (5,7 mil. €) a nákladov dopravcov, ktoré v konečnom dôsledku končia 
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v štátnom rozpočte, pričom zaťažujú rozpočet KSK (dane z pohonných látok a mýto) bolo 
na úrovni predsedu KSK a ministra dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR rokovanie 
s cieľom riešenia uvedených vplyvov na financovanie služieb vo verejnom záujme. 

Ing. Krempaský k téme integrovanej dopravy uviedol aktivity ORID, s.r.o. k optimalizácii 
dopravných služieb v regióne Sobrance, ktoré sú v súlade s výsledkami spracovanej analýzy 
„Charakteristiky prímestskej autobusovej dopravy za rok 2012“ a k spolupráci pri integrácii 
dopravy z Prešovským samosprávnym krajom. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

K bodu č. 5 
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK vzhľadom na neúčasť zástupcu SC KSK požiadala prítomných 
o príspevky v rámci témy cestné hospodárstvo.  

p. Csuri vyjadril nespokojnosť s kvalitou vykonaných prác v roku 2012 pri oprave 
vozovky na ceste II/552 z Oborína smer Trebišov, v časti nazývanej „Veľký les“. Uviedol, že 
jeden spoj medzi pásmi asfaltu má veľký odskok a kvalita použitej asfaltovej zmesi je tiež 
otázna a preto žiada, aby Správa ciest KSK preverila, či sú vykonané práce v poriadku. 

 
Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča Správe ciest KSK, aby preverila kvalitu vykonaných prác na 
ceste II/552 v úseku „obec Oborín - most cez Ondavu“.  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

K bodu č. 6 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala prítomných o návrhy na témy, no prítomní žiadne nepredložili. 
 
 

K bodu č. 7 
Záver zasadnutia 
 
Vyjadrenie: 

Mgr. Lea Grečková poďakovala prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrela zasadnutie 
Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 
 

...................................................... 
Ing. Radovan Hužvík 

tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Lea Grečková 
predseda komisie 

 


